

《单词百科:valuator是什么意思?valuator怎么发音?valuator的解释和用法》

英语单词valuator是什么意思?valuator怎么读?valuator怎么发音?简答网为您整理了valuator的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



valuator怎么读

valuator的读音:[ˈvælj e t]

valuator的意思

1、n.评价者，估价者;

valuator的近义词

1、appraiser n.评价者，鉴定者，估价官;

valuator的双语例句

1、The justness of science and technology assessment is researched from the view of evaluation factors, which are valuator, index system and method.

本文从科技评估的要素角度，即科技评估者、科技评估指标体系和科技评估方法三个方面，探讨了保证评估结果的公正性的一些原则。

2、Valuator Research on Rural Township Hospital Health Service Quality Assessment

农村乡镇卫生院服务质量评价主体研究

3、Insurance intermediary is generally constituted of insurance broker, insurance agent, insurance public valuator as well as trade association, actuary office, and law office, etc.

保险中介人一般是由保险经纪人、保险代理人、保险公估人以及同业协会、精算师事务所、律师事务所等构成。

4、The third part elaborated the theory rationale of the continuing education of the asset valuator, and carried on the cost-benefit analysis;

第三部分论述了资产评估师后续教育的理论基础，并对资产评估师后续教育进行了成本效益分析；

5、The Vocational Value of the valuator maybe works on their evaluation of LGD.

评价者在进行LGD评分时可能会受到职业价值观倾向的影响。

6、An Analysis on the Method of Teacher Evaluation and the Suitable Valuator

教师评价方法及其适用主体分析

7、The effects of valuator's different conditions on the evaluation results were analyzed and investigated based on a great deal of experiments.

研究表明，评价员的年龄、性别和出生地等都对大米食味评价结果有非常明显的影响。

8、The fourth part discussed necessity for the asset valuator to take part in the continuing education, and analyzed the present situation and problems of the continuing education of asset valuator;

第四部分探讨了我国资产评估师后续教育的必要性，并分析了当前资产评估师后续教育的现状及存在的问题；

9、Every evaluation is subjective, teacher's self-evaluation is especially linked to the inner world of the valuator.

任何评价都是主观的，教师的自我评价更是与评价者的内部世界密切相关。

10、Valuator with fairness and justice.

九、公正合理的评价者；

11、The application of information technology affects every tache of assessment. It optimizes environment and method of assessment and has a demand for building up new conception of assessment of valuator at the same time.

信息技术的应用渗透到评价的各个环节中，优化了评价环境、评价手段，同时要求评价者树立新的评价观念。

12、With the development of evaluation practice, the up-to-date theory regard evaluation as a mental constructive process that shared by the valuator and those being evaluated, instead of dominating by the valuator.

随着评价实践的发展，最新的评价理论认为：评价应该是一个评价者和被评价者共同协商的心理建构过程，而非评价者对被评价者的控制过程；

13、The real estate's price depends on valuator's subjective judgment as well as the real market data, the combination of which will make a wise decision.

房地产估价既要依赖于客观的市场数据，又需要估价人员的主观判断，是主客观因素的辩证统一。

以上是简答网为您整理的valuator怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于valua

tor的用法、valuator的释义

、valuator的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/valuator>